

Organised by:
主辦:



The 6th Hong Kong Certified Tax Adviser Conference

第六屆香港註冊稅務師研討會

Sponsored by:

Main sponsor



Diamond sponsors



Gold sponsors



Supporting organisations



Topic: BEPS 2.0 – Tax Without Borders?

主題：稅基侵蝕與利潤移轉2.0 – 稅務無邊界？

Last year, the Hong Kong Certified Tax Adviser Conference was well received with over 230 participants including Mainland and Hong Kong government officials, experts in economic and finance industries, accounting and tax practitioners, professors and representatives from other professional bodies.

This year, with the theme of “**BEPS 2.0 – Tax Without Borders?**”, the Conference will discuss issues on data transparency, tax haven, substance requirements and digital economy.

The Institute has extended invitations to prominent speakers from overseas and Mainland China, and Hong Kong's tax authorities including the Financial Secretary of the Government of the HKSAR and the Inland Revenue Department of the HKSAR Government.

The Conference continues to offer a platform for exchanging the latest tax development and helping participants acquire industry insights to prepare for unexpected challenges in the future. It also serves as a great platform for sharing insights on how to leverage on the numerous opportunities from the Greater Bay Area.

去年，香港註冊稅務師研討會獲得多方好評，有230多名參會者，包括內地和香港政府官員，經濟和金融業專家，會計和稅務從業人員，教授和其他專業團體的代表。

今年，香港註冊稅務師研討會將以「稅基侵蝕與利潤移轉2.0 — 稅務無邊界？」為主題，討論稅務訊息採集及管理，防禦利用稅收政策跨境避稅，商業實質要求和數碼經濟等議題。學會已經向海外、國內和香港稅務機關，包括香港特別行政區政府財政司司長和香港特區政府稅務局等發出邀請。

香港稅務學會一直致力推廣與稅務有關的學習和研究，希望透過是次的研討會提供一個稅務技術的交流平台，瞭解全球最新稅務及國內大灣區的發展規劃，充分理解各方稅務權益和相應的合規義務。幫助參會者得悉行業見解，為未來潛在的挑戰做好準備。

Programme Code : 20191108

課程編號 : 20191108

Date : 8th November 2019 (Friday)
日期 : 2019年11月8日 (星期五)

Time : 8:30am – 4:30pm (8:00am Registration)
時間 : 上午8時30分至下午4時30分 (上午8時登記)

Venue : 3/F Ballroom, Sheraton Hong Kong Hotel & Towers
20 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong
地點 : 香港喜來登酒店三樓宴會廳
尖沙咀彌敦道20號

CPD Credit : 7 hours
持續專業發展 (CPD) 時數 : 7小時

Language : English and Mandarin (Simultaneous interpretation is provided)
研討會語言 : 英語及普通話 (備有即時傳譯服務)

Full name in English
姓名 (請以英文正楷填寫) : _____

Company
公司名稱 : _____

Address
地址 : _____

Contact number
聯絡電話 : _____

E-mail (for confirmation)
電郵地址(用以接收確認電郵) : _____

Request simultaneous interpretation 需要即時傳譯服務

Online payment : For early bird rate (TIHK Members only), please visit : <http://www.tihk.org.hk/v2/event/detail/635>
For others, please visit : <http://www.tihk.org.hk/v2/event/detail/614>
網上報名及繳交 : 於9月8日前報名 (只限會員), 請瀏覽網頁 : <http://www.tihk.org.hk/v2/event/detail/635>
其他參會者, 請瀏覽網頁 : <http://www.tihk.org.hk/v2/event/detail/614>

By cheque : Please send a crossed cheque payable to "The Taxation Institute of Hong Kong Educational Trust"

Cheque No: _____ Bank Code: _____

支票報名及繳交 : 請附上劃線支票, 抬頭 "The Taxation Institute of Hong Kong Educational Trust"

支票號碼: _____ 銀行代碼: _____

By credit card : Visa MasterCard : _____ **Expiry date 有效期 :** _____

Cardholder's Signature 持卡人簽署 : _____ **Date 日期 :** _____

Please send the completed form together with payment to 21/F, Kam Sang Building, 255-257 Des Voeux Road Central, Hong Kong.
請填妥此報名表連同費用, 郵寄到香港上環德輔道中255-257號錦牲大廈21樓。

Important Notes 重要資訊

- All applications are accepted on a first-come-first-served basis.
所有報名均以先到先得的方式接受。
- Successful applicants will receive an e-mail confirmation at least 7 working days before the conference. Unsuccessful applicants will also be notified around the same time. If you have not heard from the Institute regarding your registration 7 days before the conference or if you have any other enquiries related to the conference, please contact Phoebe Poon at 2810 0438 or phoebe.poon@tihk.org.hk.
成功參會者將在研討會開始前至少7個工作日收到電子郵件確認。不成功的參會者也將在同一時間收到通知。如果您沒有收到學會的登記通知, 或您有任何其他與研討會相關的問題, 請致電2810 0438或發電子郵件至 phoebe.poon@tihk.org.hk與Phoebe Poon聯繫。
- NO REFUND will be made unless the conference is cancelled.
除非研討會取消, 否則不會退款。
- If a black rainstorm warning or typhoon no.8 is hoisted, the conference may be cancelled or postponed. Please refer to our website announcement on the day of the conference.
如果懸掛黑色暴雨警告或強颱風訊號, 研討會可能會被取消或延期。請在研討會當天查看學會網站的公告。
- The Institute reserves the right to change the speakers or cancel the conference due to unforeseen circumstances.
在不可預見的情況下, 學會保留更換演講嘉賓或取消研討會的權利。
- All personal data collected from the enrollment process and administration of the conference will only be used for the purpose of the administration of the conference on which participants are enrolled. The Institute may also use the collected data for statistical research and analysis and for other internal uses.
從研討會報名過程和管理中收集的所有個人數據僅用於管理參會者報名研討會的目的。學會也可能將收集的數據用於統計研究和分析以及其他內部用途。